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UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ W PLESZEWIE 

z dnia .................... 2024 r. 

w sprawie nadania Panu Pawłowi Przybyłowi tytułu „Zasłużony dla Rozwoju Miasta i Gminy Pleszew" 

Na podstawie § 2 ust. 5 lit. b Statutu Miasta i Gminy Pleszew (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2024 r., poz. 6473) oraz §2 
ust. 1 uchwały Nr XXXVII/465/2014 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 25 września 2014 r. w sprawie trybu 
przyznawania wyróżnień honorowych Miasta i Gminy Pleszew, Rada Miejska w Pleszewie uchwala, co następuje: 

§ 1. Nadaje się Panu Pawłowi Przybyłowi tytuł „Zasłużony dla Rozwoju Miasta i Gminy Pleszew”. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Pleszew. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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UZASADNIENIE 

do uchwały Nr ..................... Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia ..................2024 r. 

 

Paweł Przybył należy do osób, które zamieszkały i podjęły pracę w Pleszewie i mimo 
licznych propozycji podjęcia pracy i zamieszkania w innych miastach pozostaje nadal wierny 
swojemu miastu. Jest więc Pleszewianinem z wyboru i przyczynia się do rozwoju ziemi 
pleszewskiej.   

Paweł Przybył urodził sie w Kaliszu 18 marca 1954 r. Tu ukończył szkołę podstawową i 
średnią. Medycynę studiował w Akademii Medycznej w Poznaniu, a dyplom lekarza uzyskał w 
1978 roku i jak każdy młody człowiek stanął przed problemem miejsca pracy. Wybór padł na 
Pleszew, gdzie już głośno mówiło się o budowie nowego szpitala. Jest więc Pleszewianinem z 
wyboru. Pracę rozpoczynał w starym budynku szpitala, który mieścił się w budynku Zgromadzenia 
Sióstr Służebniczek Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny. Po otwarciu szpitala 
angażuje się w organizację oddziału chirurgicznego. Duża ilość operacji ortopedycznych i 
urologicznych powoduje, że między innymi z jego inicjatywy tworzony jest oddział ortopedyczny i 
pododdział urologiczny. Wśród chirurgów jest propagatorem poszerzania wiedzy i umiejętności 
poprzez systematyczne szkolenia, zarówno w kraju, jak i za granicą.  

Nawiązuje współpracę ze znaczącymi ośrodkami medycznymi, m.in. z Warszawy, 
Wrocławia czy z Poznania. To powoduje, że w pleszewskim szpitalu przeprowadza się coraz 
częściej niestandardowe operacje. W 1992 r. Paweł Przybył przeprowadził pierwszą laparoskopową 
operację w tej części Wielkopolski. Współpraca z Wojskową Kliniką z Wrocławia sprawia, że w 
pleszewskim szpitalu powstała pracownia endoskopii, w której przeprowadza się dzisiaj bardzo 
trudne badania i zabiegi.  

W 1993 r. został jednym z założycieli Fundacji Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski w 
Pleszewie. Zainteresowanie jazdą konną i hipiką spowodowały, że włączył się w urządzenie i 
otwarcie Ośrodka Hipoterapii w Baranówku. Miało to duże znaczenie dla dzieci z Dziennego 
Ośrodka Adaptacyjnego działającego przy Domu Pomocy Społecznej w Pleszewie. W roku 1997 
inicjuje utworzenie Stowarzyszenia Promocji Zdrowia. Działa aktywnie w różnych 
stowarzyszeniach zawodowych.  

Ta jego działalność społeczna powoduje, że w 1998 r. został wybrany radnym pierwszej 
kadencji odrodzonego samorządu powiatowego. W czasie tej kadencji przyczynił się do utworzenia 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności. Także w 1998 r. objął funkcję 
ordynatora oddziału chirurgicznego pleszewskiego szpitala, którą pełni do dzisiaj. Nadal pracuje 
nad rozwojem pleszewskiej chirurgii. Aktualnie odmłodzona chirurgia podejmuje kolejne 
wyzwania, między innymi w zakresie chirurgii onkologicznej. Jego działania powodują, że 
pleszewska chirurgia może świadczyć swoje usługi nie tylko mieszkańcom ziemi pleszewskiej, ale 
także innym mieszkańcom Wielkopolski.    

Mimo wielu obowiązków zawodowych Paweł Przybył nadal aktywnie uczestniczy w życiu 
społecznym. Nadal pełni funkcję wiceprezesa Stowarzyszenia Centrum Rozwoju i Współpracy z 
Zagranicą, był członkiem Zarządu Polskiego Towarzystwa Higienicznego w Warszawie, aktualnie 
jest Prezesem Oddziału Południowa Wielkopolska. Jako były Prezes Stowarzyszenia 
Jeździeckiego, które uległo likwidacji, nadal współpracuje z wszystkimi, którzy promują jazdę 
konną i rekreację, promując jdnocześnie Pleszew. Od 30 lat jest też Prezesem Stowarzyszenia 
Koszykówki "Baryłeczka". Jest też aktywnym członkiem Stowarzyszenia Zasłużonych dla Ziemi 
Pleszewskiej. Za swoje dotychczasowe dokonania odznaczony został Srebrnym Krzyżem Zasługi.    
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